
  				CKKP :: VŠECHNO JE, JAK MÁ BÝT					

	V našem klubu ČKK máme velkou výhodu. Máme tu hned 2 odborníky, kteří hodnotí
naše filmové výtvory.



 

Pan ing. Zdeněk Kopka, dříve profesor na FAMU se vyjadřuje ke každému filmu velice
taktně a opatrně, aby snad proboha autora neurazil.

A druhým odborníkem je  pan Josef Košař, který dovede klepnout „hřebíček na
hlavičku“.  Mám ráda jeho humor, takové jeho jakoby „uculování pod fousky“.  Ve
svých 93 letech je druhým nejstarším členem klubu, ale myšlením a aktivitou je to
mladík.  Když jsem se o prázdninách dozvěděla, že leží v nemocnici, lekla jsem se.
Napsala jsem mu lístek, aby se brzo uzdravil, že nám v klubu chybí.  

Dostala jsem od něj pohlednici OPICE s tím, že mi posílá svoji současnou fotografii.  

                                                                              



   

       
 
No sláva, v pondělí 6.října už  přišel mezi nás, do klubu. Sedl si na své místo a tak je
vše, jak má být. 

Doufám a věřím, že již bude opět tím správným odborníkem, co dovede přesně
klepnout hřebíček na hlavičku. 



napsala Eva  Benešová


